
Zápis ze schůze školské rady Biskupského gymnázia 

J. N. Neumanna 

č. 4/2023 

Datum: 31. 1. 2024  

 

Přítomni (bez titulů):  

David Henzl (DH), František Mrosko (FM), Filip Naumov (FN), Jarmila Straková (JS), Pavel 

Vondrák (PV), Ondřej Záleský (OZ) 

 

Hosté (bez titulů):  

Martin Maršík (MM) 

 
Program: 

1. Výroční zpráva 

2. Drobné úpravy školního řádu 

3. Reflexe bodů z posledních setkání 

4. Další 

 

 

Schválení programu – všichni pro 

 

Ad 1) 

schváleno všemi s připomínkami: (OZ) – název školy, tvar adresy webu, absence některých 

zaměstnanců a číslování stránek 

(MM) – harmonogram akcí je nově součástí příloh výroční zprávy 

 

Ad 2) 

(MM) – připomněl již dříve představené návrhy změn: sekce 2.1 odst. g) (návykové látky) + 

sekce 6 odst. b) (zrušení povinnosti přezouvání) – schváleno všemi, změny platné od 

5. 2. 2024 

Námitky některých členů školské rady na čistotu chodeb vyřešeny (MM) dodatečným 

úklidem přízemí v ranních hodinách. 

 

Ad 3) 

(MM) – představení návrhů stavebních úprav a již provedených změn v prostorách školy – 

dvorek u ŠJ, učebna chemie, fyziky, WC pro učitele, renovace zárubní, přestavba kabinetu ŠJ, 

úprava střechy pro sport a volný čas, rekonstrukce tělocvičny, výhledově možnost nové 

posilovny v budově „U Šolínů“ 



(MM) přislíbil vytvoření nového orientačního systému ve škole v dohledné době 

 

(MM) představil návrh hodnocení učitelů ze strany studentů a také hodnocení vedení školy ze 

strany učitelů, přislíbil v tomto bodu spolupráci se studentským parlamentem 

 

(JS) poukázala na nutnost zpětné vazby ke studentům při evaluaci 

 

Ad 4)  

(PV) navrhl zpřísnění užívání mobilních telefonů a možnost jejich úplného zákazu v budově 

školy – (JS) se vyslovila proti tomuto návrhu, (MM) vyjádřil obavu z nejednotného postoje 

pedagogického sboru – návrh neschválen (bez hlasování) 

 

Školská rada doporučuje důsledné dodržování ŠŘ (sekce 6. odst. h) a rozšířit nabídku 

volnočasových aktivit pro studenty. 

 

(PV) se dotázal na možnost zveřejňování jídelního lístku ŠJ na 3 týdny z důvodu minimálního 

času na provedení změn u obědů č. 1 a 2 – (MM) toto projedná s vedoucí školní jídelny 

 

(FN) představil snahu studentského parlamentu ve spolupráci se školní psycholožkou o 

zjištění stavu duševního zdraví studentů 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: Pavel Vondrák 

Ověřil: Ondřej Záleský 

 

  

 


